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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-20/2016 
Datum:  20. 12. 2016 

 
 

ZAPISNIK 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 20. 12. 2016, ob 16. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 

Prisotni svetniki: Goran Simčič, Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Boris Rožič, 
Karlo Passoni, Romana Velišček, Domen Drufovka, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Damjan  
Birtič, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Tina Novak  
Samec, Mojca Treplak, Saša Pegam – Legas s.p.   
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 19. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda – druga 

obravnava 
5. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Brda – druga obravnava  
6. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2017 – druga obravnava 
7. Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 

proračunsko leto 2017  
8. Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunsko leto 2017  
9. Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2017  
10. Informacija o projektu dvorana za balinanje Vipolže – I. faza  
11. Potrditev članov strokovnega sveta Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda  
12. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 19. redne seje 
13. Pobude in vprašanja svetnikov 
14. Realizacija sklepov 19. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 16 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 19. redne seje 

 

V obravnavo je bil dan zapisnik 19. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 19. redne seje.  

 
Ad 3. 

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 20. redne seje.   
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Na glasovanje je bil dan in soglasno potrjen DNEVNI RED 20. redne seje.  
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda – druga obravnava 

 
Predlog odloka predstavi Saša Pegam iz podjetja Legas s.p.. 
 
Občinski svet Občine Brda je v prvem branju sprejel Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda. V besedilu 
odloka se upošteva pripomba Statutarno pravne komisije, da se znotraj 2. člena odloka doda nov tretji odstavek glede 
vrst odpadkov, ki niso predmet javnih služb iz tega odloka.  
Nadalje so v besedilu predloženega odloka upoštevane tudi smiselne in utemeljene pripombe izvajalca javne službe, 
besedilo pa je vsebinsko tudi usklajeno z besedilom odloka, ki bo v drugem branju predložen v sprejem v Mestni občini 
Nova Gorica. Tako so dopolnjene oziroma dodane 6., 8., 13. in 14. točka prvega odstavka 3. člena. 
V 5. členu, pri izrazih uporabljenih v odloku, je dopolnjena obrazložitev za ločeno zbrane frakcije kosovnih odpadkov, 
za center za ravnanje s komunalnimi odpadki ter dodana definicija nepogodbenih uporabnikov. V 5. člen sta tudi 
dodana pojma ponovne uporabe in recikliranja. 
Spremenjen je četrti odstavek 8. člena odloka tako, da lahko samo izvajalec javne službe pooblasti podizvajalce za 
opravljanje posameznih storitev. Občina je bila tu navedena iz razloga, ker izvajanje prevoza odpadkov ni več 
gospodarska javna služba, je pa nujno, da se to redno izvaja, kar bo tudi zahteva v okviru podeljene koncesije. 
Vsebina Tehničnega pravilnika (10. člen) je dopolnjena z novo alinejo – normativi za obračun količine storitev za 
nepogodbene uporabnike. 
Preoblikovan je 27. člen, ki določa ravnanja v primeru javnih prireditev ter dodan 30. člen glede zbiralnih akcij, ki na 
območju občine že potekajo in pomenijo nadstandard izvajanja javne službe zbiranja odpadkov, saj zakonsko niso 
obvezne.   
V 37. členu je dodana nova zadnja alineja. 
V 42. členu je v drugi odstavek dodana podlaga za obračun storitev gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst 
komunalnih odpadkov za nepogodbene uporabnike. Nadalje je v tretjem, petem in šestem odstavku tega člena 
namesto »uporabniki storitev iz gospodinjstev«, navedeno »uporabniki storitev iz drugega odstavka tega člena«, da ne 
bi bili kateri izmed uporabnikov pomotoma izpuščeni. 
V 44. členu se črta del, da mora biti pogodba o ravnanju z odpadki sklenjena najmanj trideset dni pred pričetkom 
opravljanja dejavnosti, saj je dovolj, da je sklenjena tik pred pričetkom opravljanja dejavnosti.  
V 2. točki prvega odstavka 50. člena se je v besedilu brisala beseda »letnega«. 
Ostale morebitne manjše dopolnitve so zgolj redakcijskega značaja in na samo vsebino izvajanja javnih služb, ki so 
predmet tega odloka, ne vplivajo.  
 
Predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda so obravnavale tudi Komisija za okolje in prostor, 
Statutarno pravna komisija in Komisija za gospodarstvo.  
 
Komisija za okolje in prostor je soglasno potrdila predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  

 
Statutarno pravna komisija je soglasno potrdila predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Komisija za gospodarstvo je soglasno potrdila predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda. 
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 5. 

 

Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov na območju Občine Brda – druga obravnava  

 

Predlog odloka predstavi Saša Pegam iz podjetja Legas s.p.. 
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Občinski svet Občine Brda je v prvem branju sprejel Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Brda.  
V predloženem odloku je bila za drugo branje upoštevana pripomba Statutarno pravne komisije, da se znotraj 
prehodnih in končnih določb umesti nov 41. člen, s katerim se razveljavi veljavni predpis obravnavanega področja, in 
sicer Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe zbiranja in obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Brda (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 37/2012).  
Ostalo besedilo se ne spreminja. 
 
Predlog Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na 
območju Občine Brda so obravnavale tudi Komisija za okolje in prostor, Statutarno pravna komisija in Komisija za 
gospodarstvo.  
 
Komisija za okolje in prostor je soglasno potrdila predlog Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe 
zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Brda kot primeren za odločanje na Občinskem svetu 
Občine Brda.  

 
Statutarno pravna komisija je soglasno potrdila predlog Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe 
zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Brda kot primeren za odločanje na Občinskem svetu 
Občine Brda.  
 
Komisija za gospodarstvo je soglasno potrdila predlog Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe 
zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Brda kot primeren za odločanje na Občinskem svetu 
Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja določenih 
vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Brda. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 6. 

 

Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2017 – druga obravnava  

 
Predlog odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2017 predstavi Beti Kumar, ki poda obrazložitev glede na pripombe, ki 
so bile dane pri prvi obravnavi proračuna za leto 2017 ter pripombe, dane v javni razpravi, ki je trajala od 23. 11. 2016 
do 7. 12. 2016: 
 
1. Predlog podan na seji občinskega sveta: Svetnik Silvan Peršolja je predlagal, da se v proračun za leto 2017 vključi 

nakup zemljišča za ureditev parkirišča v Šmartnem.  
Predlog se upošteva. Na proračunski postavki 16025 se dodatno predvidi 33.278 Eur za odkup zemljišča za 
parkirišče v Šmartnem. 

2. Predlog podan na seji občinskega sveta: Svetnik Damjan Birtič je predlagal, da se v proračunu za leto 2017 
predvidi sredstva za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih ČN. 
Predlog se upošteva. Odprlo se je novo postavko 15045 »Neposredne spodbude za nakup in vgradnjo ČN«. 
Predviden je znesek v višini 15.000 Eur. V naslednjem letu se predvideva sprejetje ustreznega pravilnika in 
razdelitev spodbud preko javnega razpisa. 

3. Drugih predlogov in pripomb v času javne razprave ni bilo. 
4. Predlogi Občine: 

Prihodki: kto 722100; predvidi se prodaja stavbnega zemljišča v Vrhovlju pri Kojskem v znesku 33.285 Eur.  
Odhodki: PP 15041; zmanjša se sredstva za obnovo kanalizacije na Dobrovem v višini 14.993 Eur oz. 24% glede 
prvo obravnavo proračuna za leto 2017. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Proračuna Občine Brda za leto 2017, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 7. 
 
Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 

proračunsko leto 2017 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno z 4. odstavkom 11. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. List 
št. 86/2010, 75/2012, 50/2014) načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine sprejema občinski svet občine, na 
predlog župana. 
Občinski svet lahko določi, da načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine pod določeno vrednostjo sprejme 
župan. 
Glede na potrebo po enostavnejšem in hitrejšem sprejemanju ter izvajanju postopkov ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine, predvsem v primeru nakupa ali prodaje nepremičnin za gradnjo pri katerih je izkazana javna 
korist občinska uprava predlaga, da Občinski svet Občine Brda pooblasti župana, da lahko sprejme načrt ravnanja z 
nepremičnim premoženjem občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet občine Brda pooblašča župana, da ob predhodnem soglasju vaške ali krajevne skupnosti sprejme 
načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR. 

2. Pooblastilo velja za tekoče proračunsko leto in se s sprejemom novega proračuna obnovi.  
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin.  

 
Ad 8. 

 
Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunsko leto 2017 

 

Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Investicijska dokumentacija mora biti izdelana na podlagi Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/2006, 54/2010, 27/2016,  v nadaljevanju: 
Uredba). Uredba določa pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije za vse investicijske projekte in druge 
ukrepe, ki se financirajo v skladu z zakonom o javnih financah. Zakon o javnih financah in področni predpisi 
podrobneje določajo obravnavo in sprejem proračuna. 
S sprejemom proračuna Občinski svet potrdi tudi investicije, ki jih je dolžan izvajati župan kot organ za izvajanje 
proračuna. Za vsako investicijo je glede na njihovo vrednost skladno z Uredbo potrebno pripraviti investicijsko 
dokumentacijo, in sicer: Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP), Predinvesticijsko zasnovo (PZI) in 
Investicijski program (IP) ali njegovo novelacijo. 
V 2. členu Uredbe opredeljuje investitorja kot pravno osebo, ki je navedena v investicijski dokumentaciji, v našem 
primeru je Občina Brda, ki jo po Zakonu o lokalni samoupravi in statutu Občine Brda predstavlja župan. 
Glede na to, da uredba zahteva, da se do izdelave investicijske dokumentacije, investitor opredeli s pisnim sklepom, s 
katerim potrdi posamezen dokument, se občinskemu svetu predlaga, da za izdajo pisnega sklepa in s tem potrditev 
investicijske dokumentacije pooblasti župana, saj potrditev teh dokumentov že pomeni fazo razvojnih projektov. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana za potrditev investicijske dokumentacije za vse projekte za katere je 
v Proračunu odprta proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v Načrt razvojnih programov. 

2. Pooblastilo velja za tekoče proračunsko leto in se s sprejemom novega proračuna obnovi.  
3. Z navedenim dokumentom se Občinski svet seznani na prvi naslednji redni seji. 
4. Ta sklep velja takoj.  

 

Ad 9. 
 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2017  

 

Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda predstavi Anita Manfreda.  
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Način sklicevanja rednih sej občinskega sveta je opredeljen v 18., 19. in 20. členu Statuta Občine Brda. Terminski plan 
dela občinskega sveta Občine Brda služi za potrebe operativnega delovanja, tako občinske uprave kot občinskega 
sveta.  
 
V letu 2017 se predvideva osem rednih sej in slavnostna seja Občinskega sveta Občine Brda. 

• Prva seja (21. redna seja) je planirana 7. februarja 2017. 

• Druga seja (22. redna seja) je planirana 14. marca 2017. 

• Tretja seja (23. redna seja) je planirana 18. aprila 2017 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega 
reda: Zaključnega računa Občine Brda za leto 2016. 

• Četrta seja (24. redna seja) je planirana 23. maja 2017 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega 
reda: Rebalansa 1 Občine Brda in potrditve nagrajencev Občine Brda.  

• Slavnostna seja Občine Brda je planirana 9. junija 2017. 

• Peta seja (25. redna seja) je planirana 12. septembra 2017 in se navezuje na obravnavo glavne točke 
dnevnega reda: Polletnega poročila Občine Brda.  

• Šesta seja (26. redna seja) je planirana 10. oktober 2017 in se navezuje na obravnavo glavne točke dnevnega 
reda: Rebalansa 2 Občine Brda.  

• Sedma seja (27. redna seja) je planirana 7. novembra 2017 in se navezuje na obravnavo glavne točke: 
Proračuna Občine Brda za leto 2018. 

• Osma seja (28. redna seja) je planirana 12. decembra 2017 in se navezuje na obravnavo glavne točke 
dnevnega reda: Proračuna Občine Brda za leto 2018. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2017.  
2. Ta sklep prične veljati takoj.  

 
Ad 10. 

 
Informacija o projektu Dvorana za balinanje Vipolže – I. faza 

 

Informacijo o projektu poda Anita Manfreda.  
 

Občina Brda je pred kratkim na Javni razpis Fundacije za šport za sofinanciranje gradnje športnih objektov v letih 2016, 
2017 in 2018 prijavila projekt Dvorana za balinanje Vipolže (I. faza) v vrednosti 75.518 EUR in zaprosila sredstva v višini 
37.759 EUR za leto 2018, ko naj bi se predviden projekt začel graditi. 
Poseg je predviden na območju obstoječega športnega parka v Vipolžah. Na parcelah, kjer je predvidena gradnja je 
sedaj urejeno štiri stezno balinišče, ki je na prostem, brez zaščite pred neugodnimi vremenskimi vplivi. Zato je bila 
predvidena gradnja dvorane za balinanje z gostinskim lokalom, in sicer v treh fazah: 

- 1. faza: izvedba nosilne konstrukcije osrednje dvorane balinišča ter strešna konstrukcija 
- 2. faza. Izvedba dozidave ob severni strani osrednje dvorane balinišča 
- 3. faza: izvedba fasadnega pasu osrednje dvorane balinišča 

Občina Brda je za navedeni projekt že izdelala PGD projektno dokumentacijo in tudi že pridobila gradbeno dovoljenje, 
in sicer za celoten objekt dvorane z gostinskim delom in ostalimi prostori ter napravami za funkcioniranje objekta. V I. 
fazi je predvidena le izvedba strehe nad obstoječim baliniščem. Obseg gradnje I. faze zajema izdelavo novih temeljev 
osrednje dvorane balinišča, na katere se montira jeklena nosilna konstrukcija ter strešna konstrukcija, brez fasade. 
Ugotovljeno je bilo, da je predvidena gradnja osrednje dvorane balinišča izrednega pomena za zagotovitev ustreznih 
pogojev za delovanje te zvrsti športa, ki je na območju občine Brda zelo popularna in aktualna, katere delež je v 
porastu, tako med mladimi kot tudi običajno starejšimi generacijami. Trenutno stanje odprtega igrišča ne zagotavlja 
ustreznih pogojev za izvajanje aktivnosti ob neugodnih vremenskih razmerah, zato smatramo, da je zgraditev dvorane 
izrednega lokalnega pomena za razvoj športa in rekreacije na tem območju. 
 
Kostja Jelinčič kot predstavnik Sveta zavoda ZTKMŠ Brda pove, da je bila na zadnji seji sveta zavoda izpostavljena tudi 
tematika v zvezi s potrebo po športni dvorani v občini Brda. Ali obstaja možnost, da bi se jo umestilo v projekt 
izgradnje dvorane za balinanje.  
 
Goran Simčič pove, da je telovadnica na OŠ Dobrovo v povprečju vsak dan odprta le do 21. ure. Bolj smiselno bi bilo 
doseči dogovor o podaljšanj urnika odprtja telovadnice. V kolikor bi se doseglo dogovor, bi se s tem lahko pokrilo vse 
športne dejavnosti, ki se v Brdih odvijajo.     
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Romana Velišček meni, da je pri športni dvorani v OŠ Dobrovo problem v prenizkem stropu, kar predstavlja problem za 
izvajanje določenih športnih dejavnosti. Predlaga, da bi se mogoče dvignilo in razširilo obstoječi objekt.  
Še vedno meni, da bi bilo bolj potrebno razmisliti o možnosti izgradnje pokritega bazena.  
 
Karlo Passoni kot predstavnik sveta zavoda ZTKMŠ Brda doda, da je bilo na seji sveta zavoda izpostavljeno dejstvo, da 
je Občina Brda na področju turizma vrhunsko uspešna, opaža pa se pomanjkljivosti na področju trženja športnega 
turizma.  
Kar se tiče balinarskega športa v občini Brda pove, da je napredek mladih fantov na tem področju izreden in kot 
reprezentanca dosegajo izjemne uspehe. Prednost vidijo v tem, da so dobre vremenske ugodnosti tiste, ki omogočajo 
izpeljavo turnirjev na odprtem balinišču v Vipolžah. Z vidika trženja je bilo na svetu zavoda izpostavljeno, da bi bilo 
smiselno imeti še nekaj več.  
 
Oskar Kristančič projekt podpira in meni, da ne gre za športno dvorano ampak za pokrito balinišče. Balinarji 
uporabljajo balinarske steze in je skoraj nemogoče, da bi se izvajalo tudi druge športne dejavnosti. Dejstvo je, da mora 
biti balinišče pokrito, saj je v nasprotnem primeru izvajanje balinarskih tekmovanj odvisno od vremenskih razmer.            
 

Ad 11. 
 

Potrditev članov strokovnega sveta Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda  

 

Obrazložitev zaradi opravičene odsotnosti direktorice ZTKMŠ Brda poda Anita Manfreda.  
 

Občina Brda je maja 2010 ustanovila Zavod za turizem, kulturo mladino in šport Brda (v nadaljevanju ZTKMŠ Brda), da 
prevzame vlogo povezovanja, načrtovanja, usmerjanja in koordinacije aktivnosti  številnih akterjev s  področja 
delovanja zavoda,  s ciljem zagotoviti trajnostni razvoj Brd. 
V skladu z Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda z dne 23. 12. 2009 in Statutom javnega zavoda ZTKMŠ Brda, 
sprejetim dne 13. 7. 2010, so organi zavoda: 

1. Svet zavoda 
2. Direktor in 
3. Strokovni svet 

vsak s svojimi natančno opredeljenimi pristojnostmi. 
 
V skladu s Statutom javnega zavoda mora direktorica po preteku 5. letnega mandata pripraviti nov predlog članov 
Strokovnega sveta, potrditi pa ga mora ustanoviteljica. 
Kandidati, katere se je ocenilo, da imajo ustrezno vizijo, se čutijo in želijo sooblikovati program dela zavoda, ki bo 
pomenil odgovor na potrebe okolja in bo hkrati usklajen z dolgoročnimi cilji zavoda in njegove ustanoviteljice, so 
potrdili sodelovanje.  
Direktorica ZTKMŠ Brda predlaga za posamezno področje naslednje člane: 
TURIZEM: Patricija Pirih in Peter Marinič 
KULTURA: dr. Vida Zei in Alda Grudina  
MLADINA: Vesna Filej in Luka Rožič  
ŠPORT: Samo Miklavc in Zvezdan Prinčič. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet na predlog direktorice Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda imenuje naslednje člane 
Strokovnega sveta za področje: 

 
TURIZMA:   Patricija Pirih, Kozana 57, Dobrovo 
  Peter Marinič, Grajska cesta 20, Dobrovo 
KULTURE: Dr. Vida Zei, Kozana 20, Dobrovo  

Alda Grudina, Neblo 20, Dobrovo   
MLADINE:  Vesna Filej, Vipolže 24/a, Dobrovo  
  Luka Rožič, Gornje Cerovo 69, Kojsko 
ŠPORTA: Samo Miklavc, Gregorčičeva ulica 7, Dobrovo  
  Zvezdan Prinčič, Kozana 98, Dobrovo 
   
2. Ta sklep začne veljati takoj.  
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Ad 12. 
 

Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 19. redne seje 

 

Silvan Peršolja v zvezi s temo o izgradnji zidov pove oz. predlaga, da bi mogoče v prihodnje občinska uprava podala 
bolj vsebinske odgovore. Gre le za dober namen svetnikov, da povejo kar čutijo na pravem mestu in okolju.  
V zvezi z gradnjo zidov gre izključno za tisto, kar se je dejansko zgodilo v primeru gradnje zida ob občinski stavbi. 
Pogovor z izvajalcem je dejansko vse spremenil in z veseljem je to opazil. V vsem tem je šlo zgolj za to, da izvajalec 
namesto okroglih vgrajuje ploščate kamne. Naproša, da bi v prihodnje komunikacija potekala na tak način.   
 
Oskar Kristančič poda pripombo na odgovor glede obravnave predloga Statuta Občine Brda. Sam odgovor ga je 
presenetil. Statutarno pravna komisija je svoje delo, v zvezi s predlogom Statuta Občine Brda, opravila. Komisija je 
svetovalno telo občinskega sveta. Predlog Statuta je komisija obravnavala na dveh sejah, na katere sta bili vabljeni 
direktorica občinske uprave in pravnica, ki pa se zaradi drugih obveznosti sej nista uspeli udeležiti, zato je komisija 
odločila sama. Po zaključku drugega sestanka in temeljitem premisleku je komisija soglasno sprejela sklep, da predlog 
Statuta Občine Brda ni primeren za nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu, saj naj bi statut vseboval preveč napak. 
Na podlagi tega je bil sestavljen zapisnik, s katerim je bil seznanjen občinski svet. V primerih, ko komisija ugotovi večja 
nesoglasja oz. odstopanja, je po Statutu dolžna poročati občinskemu svetu. Komisija je Statut pregledala, ima 
določene pomisleke in je o pomanjkljivostih pripravljena in dolžna poročati občinskemu svetu, ko bo točka na 
dnevnem redu seje občinskega sveta.    
 
Župan Franc Mužič meni, da bi morala komisija v tem primeru zapisati, katere pomanjkljivosti je ugotovila pri 
obravnavi predloga Statuta, jih predložiti občinskemu svetu, strokovne službe občinske uprave pa bi jih morale 
obravnavati in preučiti.  
 
Kostja Jelinčič predlaga ponoven sestanek Statutarno pravne komisije z občinsko pravnico in direktorico občinske 
uprave, kjer naj se ponovno obravnava predlog Statuta. 
 
Anita Manfreda meni, da je Statut najvišji akt občine, ki mora biti tak, da je napisan na kožo vsem občankam in 
občanom. Občinska uprava je pripravila osnutek Statuta, ki ga je dala v pregled Ministrstvu za javno upravo, sektorju, 
ki pokriva lokalne skupnosti. Sektor nad osnutkom Statuta ni imel nobenih pripomb. Občinska uprava je tako smatrala, 
da je osnutek Statuta primeren, da se ga umesti v obravnavo občinskemu svetu. V tem primeru predlaga, da se 
pomanjkljivosti oz. pripombe komisije pregleda ali pa se predlog Statuta umesti na prvo naslednjo redno sejo in opravi 
razprava.  
 
Župan Franc Mužič podpira predlog Kostje Jelinčiča, da se Statutarno pravna komisija ponovno sestane skupaj z 
občinsko pravnico in direktorico občinske uprave.  
 
Mojca Treplak pojasni, da je oseba, ki je pregledala trenutno veljaven Statut Občine Brda, pooblaščena za 
pregledovanje statutov vseh slovenskih občin. Ta oseba je veljaven Statut Občine Brda pregledala in podala pripombe 
oz. naročila, kaj je potrebno popraviti. Občinska uprava je Statut ustrezno popravila in ga poslala v pregled pooblaščeni 
osebi. Nato je bilo narejenih še nekaj popravkov in Statut je bil potrjen s strani pooblaščene osebe oz. pristojnega 
sektorja na Ministrstvu za javno upravo.  
 
Goran Simčič meni, da bi moralo biti medobčinsko redarstvo na razpolago ves dan oz. bi moral biti urnik redarjev tako 
razporejen, da bi se redarska služba opravljala skozi ves dan.  
 
Na dan seje je bila občinskemu svetu poslana tudi idejna zasnova v zvezi s prestavitvijo spomenika NOB na Trgu 25. 
maja na Dobrovem, kot priloga k dodatnim odgovorom na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje. V zvezi s tem 
se opravi razprava.  
 
Dejan Rusjan poda obrazložitev. V zvezi s prestavitvijo spomenika se je pri pristojnih službah Zavoda RS za varstvo 
kulturne dediščine v Novi Gorici pozanimal in dobil odgovor, da bo vloga z njihove strani obravnavana v kolikor bodo 
prejeli strokovno gradivo oz. projektno dokumentacijo s strani arhitekta. Samo v takem primeru lahko izdajo ustrezen 
odgovor. Sam je pozval projektanta, ki je projektiral ureditev Trga 25. maja v sklopu rekonstrukcije križišča, da pripravi 
tehnično dokumentacijo in možnosti za prestavitev spomenika. Dokumentacija je bila poslana na ZVKD. Za mnenje je 
zaprosil tudi Krajevno organizacijo Zveze borcev za vrednote NOB in Osnovno šolo Dobrovo. Trenutno je pridobil le 
mnenje OŠ Dobrovo, ki pa se s predlogom arhitekta ne strinja. Njihov predlog je, da se spomenik prestavi južneje.  
Iz finančnega vidika je prejel popis del in ponudbo trenutnega izvajalca del na objektu, ki znaša 28.450,00 EUR brez 
vključenega DDV.  
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Žarko Kodermac kot predsednik Krajevne organizacije Zveze borcev za vrednote NOB pove, da bodo pisno mnenje še 
posredovali. Zadržkov za prestavitev spomenika sicer nimajo, vendar je delo potrebno narediti strokovno in v celoti.  
 

Ad 13. 
 

Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Karlo Passoni 

1. Naproša, da se Vaški skupnosti Kojsko posreduje odgovor v zvezi z izvedbo zaključne faze dokončanja asfaltacije 
ceste Kojsko – Brestje.  

2. Glede na to, da je na naslednji seji predvideno poročilo oz. informacija o varnostnih razmerah in delu Policijske 
postaje Nova Gorica v letu 2016 sprašuje, kako šola reagira na dogajanja v zvezi s problematiko prometa s 
prepovedanimi substancami.  

 
Silvan Peršolja  
1. Glede odlaganja smeti izven kontejnerskih mest meni, da mora vsak poskrbeti in počistiti za sabo. Izvajalec 

določene dejavnosti oz. organizator prireditve je dolžan za sabo pospraviti in počistiti. Potrebno bi bilo pritisniti na 
izvajalce, da za sabo pustijo red in čistočo. V kolikor tega ne storijo, se jih opozori. To vsekakor ne more biti breme 
Občine.  

2. Po ogledu situacije na Humu sprašuje, ali obstaja še kakšna možnost za odprtje dialoga v zvezi s prostori v dvorani 
na Humu, ki so v lasti Mercator d.d..  

 
Kostja Jelinčič 
Sprašuje, kako bo Občina Brda udejanjila sklep VS Kojsko v zvezi z zaprtjem mladinskega kluba v Kojskem. 
 
Lilijana Kastelic 
Občani se pritožujejo nad tem, da je bankomat na Dobrovem pogosto prazen, predvsem ob vikendih. To se je zgodilo 
že nekaj vikendov zaporedoma.  
 

Ad 14. 
 

Realizacija sklepov 19. redne seje 

 
Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 17.15.    
 
 
 
 
 
     Zapisničarka                                   Predsedujoči                          Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                              Goran Simčič                                               Anita Manfreda 


